
  

 

 Postpensjonistene i Haugesundsregionen 

    

NOTAT fra medlemsmøte 10. oktober i Norsk Folkehjelps lokaler i Haugesund 

Til stede: 32 medlemmer 

 

Øyvind åpnet møtet og ønsket velkommen. Vi startet opp med en sang som ble vist på 

skjerm. Innkalling og referat fra forrige møte ble godkjent. 

 

Aktuelle saker: 

• Informasjon om endringer i pensjonistenes kontingent. Refererte til det som står i 

Fagblaget og hvilke konsekvenser det får for oss. 

• Informasjon fra SAKO konferansen den 2.11 22 Kongressalen i Oslo.  Leder av 

pensjonistforbundet Jan Davidsen informerte om forslaget til Statsbudsjett og hvilke 

konsekvenser dette kan få for oss pensjonister. 

• Eldrerådsopplæring. Det trengs tydeligvis. Responsen for det vi har tatt opp med 

eldrerådene i de regionale kommunene om TRYGEST, har vært lik null.  

• Minstepensjonistene, litt statistikk og hva forslaget kan innebære. Ingen ekstra 

bevilgning på 7 tusen, slik det har vært gjort de siste årene for å komme opp på EUs 

fattigdomsgrense.   

• Digitalisering. Få penger. Dette gjøres for å mobilisere mot ensomhet og utenforskap. 

Det gir mulighet for at pensjonistforbundets prosjekter på disse områdene kan 

videreføre. 

• Ingen investeringstilskudd til heldøgns omsorgsplasser i 2023. Pensjonistforbundet 

mener behovet for plasser er økende. For å få sykehjemsplass trenger en minst 5 

diagnoser pluss at en ikke kan ta vare på seg selv. 

• Tirsdagsturene fortsetter som før så lenge det er noen som stiller opp. Turene starter 

nå kl. 11.00. fortsatt fra Stemmen i Djupadalen. 

• Julemøte er fortsatt den 15 desember. Frimurerlosjens lokaler i Haraldsgt. Sett av 

datoen. Stig kommer og forteller litt om neste tur som er under planlegging 

• Kort informasjon om hvordan vi teller opp penger og hvordan vi overfører dem til vår 

konto. Penger fra loddsalg og matservering stemmer nå bedre enn noen gang. 

• Informasjon om turen til Julebyen i Egersund. Alt er nå klart for påmelding som vi bli 

sendt ut rett etter dette møte. Arbeidet er i gang ad dataopplæring for de som 

ønsker det.  Vi har kontakter i fagforbundet og Seniornett.  Arbeidet med det er i 

gang. Vi regner med at vi et samarbeid med Seniornett om kurs over nyttår. Planen 

er å ta i bruk mobilen og går gjennom hva den kan brukes til viktig info med mer.  

 



Dagens tema: 

Vi har satt Quiz på dagsorden denne gangen. Salen ble delt opp i 6-manns bord og hvert 

bord fikk utdelt oppgaver de skulle løse sammen i løpet av en halv time. Det var et stort 

engasjement i gruppene. Dette syns de var artig. Oppgavene var veldig varierte og for 

enhver smak.  Gruppe 3 vant og premie fikk de – et glass Hervik syltetøy på alle i gruppen. Vi 

fikk tilbakemelding om at dette måtte vi ha mer av. 

 

Eventuelt: 

Vi fikk et konkret spørsmål fra Aud på siste møte. Hun hadde fått høre og registrert at 

Pensjonistforbundet lokalt skulle ha en del møter og tilstelninger. 

Spørsmålet var: Hvorfor får ikke vi høre noe om dem? Vi er jo kollektivt medlem av 

Pensjonistforbundet. Men er det bare et B-medlemskap? 

Vi får jo som organisasjon ikke noe info. Utenom eventuelt i media. 

Dette skal vi ta opp. Irene har kontaktet et medlem av Landstyre  fra Bergen og der er det på 

samme måte. De har kun fått invitasjon til å delta på årsmøte - uten talerett. Irene tar det 

opp sentralt på neste landsstyremøte. 

 

Deretter ble det loddsalg og trekning av gevinster. 

Øyvind takket Irene for arbeidet og gjennomføring av Quiz og overrakte blomster til henne. 

 

 

 

Åresalget: kr. 2080.-      Matpenger: kr. 960.-  

 

Røyksund 13.11.2022   Irene Myklebust, referent  

 


